
Zápis z jednání Okresní konference SUOD z 27.11.2014 
 

1. Konferenci zahájil JUDr.Hofmann, přivítal přítomné i hosty- pana Jana Mullera předsedu 
PKO. Představil předsednictvo konference, návrhovou komisi, mandátovou komisi a 
zapisovatelku konference Zdeňku Slivoňovou. 
                     Bez připomínek, schváleno všemi hlasy 
2. p.Vohnout z KB přednesl nabídku vedení běžného účtu pro neziskové organizace zdarma 
3. Zprávu o činnosti přednesl Miroslav Kabourek, vyhodnotil Usnesení z minulé konference 

4. Zprávu o plnění rozpočtu za rok 2013, 2014 a návrh rozpočtu na rok 2015 přednesla 
Slivoňová Zdeňka. 
5.  Zpráva mandátní komise: 
TJ  SK pozváno 108 - přítomno  
svazy  pozváno 6 - přítomno 6 
podle stanov je konference usnášeníschopná 
6. Zpráva o činnosti revizní komise-přednesl JUDr,Hofmann 
7. Diskuse: 
-p.Pašek, Němčice-žádá posunout pro příště začátek konference na 15.hodinu 
- okresní volejbalový svaz : připomínkak formulace  k výzvě o zaplacení příspěvku na činnost 
SUOD,  
- p.Karásek: jak budou informování TJ o vyřazení z evidence pro neplacení členských 
příspěvků. Odpověď p.Kabourek: TJ byly již 4x upozorněny mailem, přesto nereagují. 
- SK Sněhaři - připomínka k nesrozumitelnosti textů z ČUS, mnoho zkratek 
- p.Muller PKO : z Domažlic přichází nejméně žádostí o poskytnutí státních dotaí. 
p.Králík, Holýšov : problémem je hlavně výše dotace z celkového rozpočtu 
např.rekonstrukce, TJ těžko shání další zdroje dofinancování 
- p.Muller PKO: žádosti jsou administrativně náročné, ale k tomu jsou nápomocny servisní 
střediska sportu=SUOD. 
8. JUDr.Hofmann přednesl návrh usnesení. 
hlasování :  pro 38 proti   0 v komoře TJ a SK 
                      pro  6 proti    0 v komoře svazů 
 
JUDr. Hofmann ukočil konferenci v 17.15 
 
Zapsala ing.Slivoňová Zdeňka 
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